

Title (en)

SUBSTITUTED 4-ALKOXYPYRIMIDINES, A PROCESS FOR PREPARING THE SAME, AGENTS CONTAINING THE SAME AND THEIR USE AS PEST CONTROL AGENTS.

Title (de)

SUBSTITUIERTE 4-ALKOXYPYRIMIDINE, VERFAHREN ZU IHRER HERSTELLUNG, DIESE ENTHALTENDE MITTEL, UND IHRE VERWENDUNG ALS SCHÄDLINGSBEKÄMPFUNGSMITTEL.

Title (fr)

4-ALCOXYPYRIMIDINES SUBSTITUEES, LEUR PROCEDE DE PREPARATION, AGENTS LES CONTENANT ET LEUR UTILISATION COMME AGENTS ANTIPARASITAIRE.

Publication

EP 0605552 A1 19940713 (DE)

Application

EP 92920155 A 19920921

Priority

- DE 4131924 A 19910925
- EP 9202181 W 19920921

Abstract (en)

[origin: EP0534341A1] The invention relates to substituted 4-alkoxypyrimidines of the formula <IMAGE> in which R<1> denotes hydrogen, halogen, alkyl or cycloalkyl, R<2> denotes hydrogen, optionally substituted alkyl, optionally substituted alkoxy, optionally substituted alkylthio, alkylamino or dialkylamino, R<3> denotes hydrogen, alkyl, alkoxy, haloalkoxy, halogen, alkylthio, amino, alkylamino or dialkylamino and R<4> denotes hydrogen, alkyl, cycloalkyl or haloalkyl, where R<2> and R<3> together with the C atoms carrying them can also form a ring and Q has the meanings defined in the description. The invention furthermore relates to a process for their preparation, agents containing them and their use as pesticides.

Abstract (fr)

Des 4-alcooxypyrimidines répondent à la formule (I), dans laquelle R1 désigne hydrogène, halogène, alkyle ou cycloalkyle; R2 désigne hydrogène, alkyle éventuellement substitué, alcoxy éventuellement substitué, alkylthio éventuellement substitué, alkylamino ou dialkylamino; R3 désigne hydrogène, alkyle, alcoxy, alcoxy halogéné, halogène, alkylthio, amino, alkylamino ou dialkylamino; et R4 désigne hydrogène, alkyle, cycloalkyle ou alkyle halogéné. R2 et R3 peuvent également former un cycle, avec les atomes de carbone qui les portent, et Q a les significations définies dans la description. L'invention concerne également un procédé de préparation de ces composés, des agents les contenant et leur utilisation comme agents antiparasitaires.

IPC 1-7

C07D 239/60; C07D 239/52; C07D 401/12; C07D 239/34; C07D 239/70; C07D 405/12; C07D 409/12; A01N 43/54; C07D 239/90

IPC 8 full level

A01N 43/54 (2006.01); A01N 43/90 (2006.01); C07D 239/34 (2006.01); C07D 239/47 (2006.01); C07D 239/52 (2006.01); C07D 239/60 (2006.01); C07D 239/70 (2006.01); C07D 239/88 (2006.01); C07D 409/12 (2006.01); C07D 495/04 (2006.01); C07F 7/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A01N 43/54 (2013.01 - EP US); A01N 43/90 (2013.01 - EP US); C07D 239/34 (2013.01 - EP US); C07D 239/52 (2013.01 - EP US); C07D 239/60 (2013.01 - EP US); C07D 239/70 (2013.01 - EP US); C07D 239/88 (2013.01 - EP US); C07D 409/12 (2013.01 - EP US); C07D 495/04 (2013.01 - EP US); C07F 7/1804 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9306091A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0534341 A1 19930331; AU 2595392 A 19930427; CN 1071419 A 19930428; DE 4131924 A1 19930708; EP 0605552 A1 19940713; IL 103282 A0 19930221; JP H06510993 A 19941208; MA 22650 A1 19930401; MX 9205443 A 19930301; US 5859020 A 19990112; WO 9306091 A1 19930401; ZA 927305 B 19930329

DOCDB simple family (application)

EP 92116108 A 19920921; AU 2595392 A 19920921; CN 92111089 A 19920925; DE 4131924 A 19910925; EP 9202181 W 19920921; EP 92920155 A 19920921; IL 10328292 A 19920924; JP 50579493 A 19920921; MA 22941 A 19920921; MX 9205443 A 19920924; US 78307297 A 19970115; ZA 927305 A 19920924